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Београд – Легендарни селектор фудбалске репрезентације Југославије Ивица Осим
изјавио је данас да га је позив председника Србије Бориса Тадића да приликом његове
посете Сарајеву попију кафу пријатно изненадио, али да га је са задовољством
прихватио и уживао у дружењу.

  

„Сусрет са Тадићем је, бар за мене, био је изненађујуће пријатан. Човек се не дружи
сваки дан с председницима. Од првог тренутка, па до краја, све је било врло елегантно.
Разговарали смо о многим актуелним дешавањима и показало се да смо врло слични у
неким размишљањима”, рекао је Осим у изјави Танјугу.

  

Он је додао да је током прве званичне посете председника Србије БиХ осетио жал за
временима када су се челни људи држава у региону састајали без протокола,
специјалних мера опреза и сигурности.

  

„Балкан је спорт , фудбал, добра музика, добар виц, лепа прича... Нама тога сада пуно
недостаје, неког нормалног дружења и приче без оптерећења. Мислим да је његова
идеја да седимо заједно ишла у том правцу. Може неко то да схвати како хоће, али мени
је било врло пријатно”.

  

(Танјуг)
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